

會務回顧

Matters of Administration in Retrospect

持續發展委員會 Sustainable Development Committee

委員會成立之目的是為會方籌募行政經費，通過積極進取的策略爭取日後穩定的行政經費來源。

The aim of the committee is to raise administrative funds through an up-and-coming strategy for the stable sources of administrative funds in future.

成立一年以來，大部份時間着重於：

One year since the establishment, Most of the time spent in:

- 1) 讓新成員了解會方運作及工作模式。
- 2) 構思籌劃及組織續發會未來方案。

1. Let new members understand the operating and working mode of the committee
2. Planning and organize the future proposal of the committee

踏入 2010 年 — 2011 年度，計劃出台的有：

In 2010-2011, plans will be acted are :

- 一) 重新拉近與大額捐資者的聯系。
- 二) 成立自負盈虧的社會企業，通過組織山區遊學旅程，以致力推廣助學運動為經，用賺取利潤並以苗圃行政經費為指定受惠項目為緯，為苗圃行政經費開源。

1. Be closer with big donors
2. Establishing self-financing social enterprise through organizing of study tours to promote students assistance movement. Spending the profit for Sower Action administrative funds destined items to be a source for Sower Action administrative funds.

- 三) 積極籌劃“名譽理事”、“名譽機構”招募計劃，務使經費能得到穩定的來源。

3. Designing “Council to the board” and “Council to the board (Corporate)” recruit, making sure the funds can have a stable source.

此項工作是有別於一般捐款人的心態，

This is differ from general donors' mind. After a year of preparation for warming-up, Sustainable Development Committee members are ready for the hard work of the special form of Sower Action administrative fund raising events, therefore, sustainable development Sower Action can be made.

在經過一年的熱身準備，續發會會員已就緒並於來年踏出為苗圃獨特的行政經費另籌的特式努力工作。讓苗圃可持續發展。

籌委會

主席	呂永安
籌委	毛錫強
籌委	丘志強
義工	王菁兒
義工	林旭信
義工	朱穎林
義工	蔡麗鑽
義工	黃元山
義工	孫燕玲
職員	陳羅欣
秘書	袁美玉
秘書	姚萍
秘書	何楚嫻
秘書	許慧盈

Organizing committee

Chairperson	Louie Lui
Committee	Gilbert Mo
Committee	Victor Yau
Volunteer	Christina Wong
Volunteer	Derek Lam
Volunteer	Kenneth Chu
Volunteer	Naomi Choy
Volunteer	Stephen Wong
Volunteer	Winnie Sun
Staff	Zeta Chan
Secretary	Carrie Yuen
Secretary	Joey Yiu
Secretary	Ruby Ho
Secretary	Sharon Hui

